
Verslag landbouwraad 19 mei 2022 

1. Goedkeuring vorig verslag: 

 

Volgende opmerkingen worden geformuleerd mbt. verslag 17/02/2022 (voorstellen landbouwraad) 

Bij de goedkeuring van het vorig verslag is er nog een opmerking van de voorzitter mbt. het verslag 

van 25/01/2022. Op pagina 4: melden van calamiteiten gewasbescherming staat de zin “Hiervoor een 

afzonderlijk meldpunt in het leven roepen lijkt weinig haalbaar.”. De voorzitter haalt aan dat er 

vanuit de landbouwraad de wens werd uitgesproken om dit verder te onderzoeken. Mogelijk kan de 

nieuwe contactpersoon binnen Waterlandschap hier een rol in opnemen. Het voorstel is dan ook om 

deze zin te wijzigen door  

Hiervoor een afzonderlijk meldpunt in het leven roepen lijkt aangewezen. Maar dit zal nader bekeken 

worden. 

Deze opmerkingen worden aangevuld in het vorig verslag. 

2. Vastleggen zaal lezing Van der Plas 

In navolging de vorige vergadering werd er contact opgenomen met dienst cultuur voor het 

reserveren van een zaal voor de lezing Caroline Van Der Plas. Hierbij kwam het antwoord dat het 

tarief voor deze zaal 250 EUR was. Volgens de voorzitter zou dit tarief voor een adviesraad gratis 

moeten zijn. De schepen neemt contact op met het Perron.  

Aanvulling na de vergadering: er werd contact opgenomen met de dienst cultuur. Blijkbaar is er 

ergens in het reservatiesysteem een fout geslopen. Dit tarief is inderdaad gratis. De correcte 

huurovereenkomst werd bezorgd aan de voorzitter. 

 

3. Vraag Voedselbedeling Op’t Spoor te Ieper 

Vanuit de voedselbedeling vzw Op’t Spoor in Ieper komt de vraag om eventuele overschotten van 

voedsel te schenken aan de voedselbedeling. In het verleden werd deze vraag ook gesteld en was dit 

volgens hen een succes. 

Iemand stelt de vraag wat er wordt verstaan onder overschotten. Zijn dit zaken die nog maar beperkt 

houdbaar zijn? Iemand anders stelt ook de vraag wat de verwachting is vanuit de voedselbedeling. 

Verwachten ze producten in verpakkingen die klaar zijn voor bv. de veiling of om verkocht te 

worden? 

Een ander lid haalt het voorbeeld aan van tijdens de COVID-periode waarbij een landbouwer 1.000 

kilo aardappelen schonk aan de voedselbedeling. Zelf schenkt ze ook overschotten/niet verkoopbare 

producten (bv. te kleine pompoenen) aan de voedselbedeling. Hiervoor nemen ze contact op met de 

coördinator met de vraag of er interesse is voor de producten. Bij interesse komt de voedselbedeling 

om deze producten. 

De vraag wordt ook gesteld of er geen mogelijkheid is dat de voedselbedeling zelf gewassen zou 

uithalen, in de plaats van de landbouwer die ze zou inrijden. Vermoedelijk zal er vanuit de 

voedselbedeling weinig animo zijn hiervoor. 

Voorstel om een brief op te maken aan de landbouwers vanuit de landbouwraad en deze te 

verspreiden naar de landbouwers met de vraag of eventuele overschotten te schenken aan de 



voedselbedeling. Wel goed kaderen dat individuele landbouwers best zelf met de voedselbedeling 

afspreken welke producten nuttig zijn. 

 

4. Vraag tot deelname agroforestery project 

 

Namens ILVO en het Consortium Agroforestry Vlaanderen wordt de vraag gesteld aan het 

stadsbestuur of er interesse is om deel te nemen aan een project over de rol van agroforestry in de 

context van waterbeheer en klimaatverandering (droogte, wateroverlast, …). Vanuit de 

landbouwraad zijn er een aantal bedenkingen/ vragen over deze vraag. 

- De landbouwraad kan niet in naam spreken van verschillende landbouwers die eventueel deel 

willen nemen aan dergelijk project. 

- Wat met de bomen die aangeplant worden en later terug gerooid worden. Kan dit dan zomaar? 

- Wat met impact van deze bomen op de opbrengsten? 

- Kan het aanplanten van deze bomen een impact hebben op de bestemming van de 

landbouwgronden. 

Voorstel is om indien er een concreet projectvoorstel is om hierover advies te vragen aan de 

landbouwraad.  

De schepen verduidelijkt dat er vanuit het stadsbestuur geen verplichting zal zijn om deel te nemen 

aan dergelijk project. De landbouwraad stelt zich de vraag wat met gronden in eigendom van het 

stadsbestuur. Hierbij verduidelijkt de schepen dat er hier pachtovereenkomsten gelden die niet 

kunnen gewijzigd worden tijdens de pachtperiode. Indien er interesse is voor dit project zal er advies 

gevraagd worden aan de landbouwraad. 

Iemand doet het voorstel om dit project eventueel op te nemen binnen het landschapspark Jan 

Yperman. Vooral in het RUP Jan Yperman ten noorden van de Brugseweg. 

 

 

5. Openbaar onderzoek stikstofdecreet 

De voorzitter vraagt of er vanuit het stadsbestuur of de diensten een advies zal opgemaakt worden in 

het kader van het stikstofdecreet. De schepen haalt aan dat een aantal omliggende  gemeenten 

(Heuvelland, Staden) al adviezen zijn opgemaakt in samenwerking met de landbouwraden.  

Het voorstel is om vanuit de landbouwraad een advies op te maken. 

Tijdens de vergadering komen al een aantal opmerkingen over dit openbaar onderzoek: 

- Iemand haalt aan dat de uitkoopregeling zou moeten opgesteld worden naar alle landbouwers. Op 

die manier kunnen degene die wensen stoppen en de enthousiaste, jonge landbouwers verder doen. 

Dit kan ook bijdragen tot de algemene doelstelling. 

- Iemand haalt aan dat er vooral nood is aan rechtszekerheid zodat jonge landbouwers zekerheid 

hebben voor de toekomst. 

- Iemand vraagt dat het stadsbestuur voorzichtig is met nieuwe natuuruitbreidingen om eventuele 

uitbreidingen van landbouwbedrijven niet te hypothekeren.  



Er wordt een werkgroep opgericht om een advies op te maken.  

 

6. PRUP 'Herziening Afbakening Kleinstedelijk Gebied Ieper' 

De 6 zoekzones worden kort toegelicht door Dominique Huits. Voorlopig is er vanuit de Gecoro nog 

geen bijkomende informatie ontvangen behalve openbare documenten. Op 2 juni 2022 is er een 

digitale toelichting door de Provincie. Op 9 juni is er een fysieke infomarkt in Ieper door de provincie. 

Vooral wat met te compenseren agrarisch gebied? De wens is om dit te compenseren binnen Ieper. 

Ook dient er een correcte verdeling te zijn tussen de verschillende bestemmingen (natuur, landbouw 

en industrie) 

Het voorstel is om met een aantal leden van de landbouwraad aanwezig te zijn op de fysieke en 

digitale infosessies. Dit dossier zal van nabij opgevolgd worden door de landbouwraad. Vanuit de 

dienst zal alle informatie ook nogmaals bezorgd worden. 

 

7. Varia 

-  Een lid brengt kort verslag uit van de fietstocht georganiseerd door natuurpunt. Haalt aan dat de 

informatie goed gebracht werd. Miste soms wel een aantal kritische noten van de gemeentelijke 

diensten (vb. impact van huishoudens/industrie op water kwaliteit, impact van het slibbekken). Henk 

haalt aan dat de landbouwdienst nood heeft aan personen die op een gedegen manier de 

verwezenlijkingen van de landbouw naar buiten kunnen brengen. Ook is er de vraag of de 

landbouwraad meer betrokken zou kunnen worden bij de aanstellingen binnen de landbouwdienst of 

binnen het schepencollege. De voorzitter haalt aan dat de persoon die in een toekomstig legislatuur 

schepen zou worden weinig van belang is, maar wel de wil om bij te leren over de sector en de sector 

ook op een positieve manier uit te dragen en te vertegenwoordigen. 

Aanvullende op deze vraag wordt er gebrainstormd op welke manier de landbouw zichzelf nog beter 

in beeld kan brengen naar de inwoners van Ieper. Een aantal voorstellen zijn: 

- via een aparte website 

- via de facebookpagina van de landbouwraad 

- via de communicatie kanalen van Stad Ieper (facebook, whatsapp, Iedereen Ieper). 

- via folders in hoevewinkels 

De dienst bezorgt de deadlines voor de toekomstige edities van Iedereen Ieper aan de 

landbouwraad.  

- Iemand bezorgt een vraag van Filip Boury om op 27 oktober deel te nemen aan een gespreksavond 

over landbouw met aansluitend de zaterdag erop een bezoek aan 2 landbouwbedrijven (kleinschaling 

en gericht op agro-industrie). Er wordt opgemerkt dat dit dag voor de lezing van Van der Plas is. 

Iemand vraagt na of er een mogelijkheid is om deze gespreksavond nog aan te passen. Een ander lid 

is ook gecontacteerd door Filip met de vraag om deel te nemen aan de bedrijfsbezoeken. 

- Boomaanplantingen in de Vaartstraat. Stand van zaken? 

Er zijn al een groot aantal bomen verwijderd. Momenteel nog twee bomen. De plaats van de 



aanplantingen zou niet ideaal zijn wegens slechte ondergrond ( steenslag) . Een deel van de recente 

aanplantingen zijn nu reeds afgestorven.  

- Iemand vraagt om de watercaptaties te melden via het elektronisch loket. Op deze manier kan er 

worden aangetoond dat de beken belangrijke bronnen zijn van water voor de landbouwers. Indien er 

geen meldingen van captatie kan dit ook geïnterpreteerd worden dat er geen captatie meer 

noodzakelijk is. De voorzitter vraagt aan de dienst om de communicatie rond de verplichting tot het 

melden van captaties te verspreiden onder de landbouwers en roept ook op om de aanwezige leden 

dit te melden en ook te verspreiden onder hun buren. 

 


